## Citygate Outlets x Mercedes-Benz Winter Adventure Park

## 東衛城名店角本四治多日瑞術電動車樂園



## Racing Etiquette & Rules:

- 1. All participants and their parents must read and agree to the following regulations before games start;
- 2. Participant's parents should decide whether participant's health condition is suitable to take part in the game;
- 3. All participants must attend a driving briefing provided by staff before game start;
- 4. The game is suitable for children between 3-11years old, 80 120cm tall and weight no more than 20kg;
- 5. Each electric car allows only 1 participant to drive;
- 6. The maximum number of electric car is 5;
- 7. Participant's shoes should always be worn;
- 8. Participant must buckle the seat belt when driving in the assigned racing lines;

  On Parterming aggressive such as rupping fighting, rough plants.
- 9. Performing aggressive such as running, fighting, rough play, saying foul language, deliberately crash with another electronic car are not permitted. Any offenders will be asked to leave the premises immediately;

  10. To ensure safety, each electric car is equipped with remote control.
- 10. To ensure safety, each electric car is equipped with remote control, staff shall stop the electronic cars whenever danger occurs. Event organizer is not responsible for any injuries caused by their own or any third party;
- 11. All participants must follow the instructions and rules of the staff;
- 12. Event organizer reserve the right of the final explanation and decision about all the contents of the etiquette and rules.

## 活動注意事項及守則:

- 1. 參加者及其家長租用電動車前須閱讀並同意遵守以下相關之限制;
- 2. 家長須自行評估遊戲是否適合同行之兒童參加;
- 3. 參加者駕駛前必須接受在場工作人員的講解; 4. 雷動東口通今3-11歲。良喜企至80-120cm
- 4. 電動車只適合3-11歲,身高介乎80-120cm 以及體重不超過20kg之兒童;
- 5. 每部電動車只可提供1名小駕駛員使用;
- 6. 每次最多5部車;
- 7. 參加者必須穿著鞋子; 8. 參加者在駕駛電動車
- 8. 參加者在駕駛電動車時,必須扣好安全帶,並在指定地方行駛;
- 9. 在遊戲期間,不得奔跑、打架、粗暴對待或以粗話冒犯他人及刻意與其他電動車相撞,任何違反者將被要求立即離開;
- 10. 每部電動車均配備遙控,每位參加者必須在工作人員監管指導下正確便用電動車,當遇上危險時,工作人員會以遙控剎停電動車,確保安全,否則當造成自己或第三方受傷,本公司既不負責;
- 11. 所有參加者必須遵照在場工作人員的指示及場地守則參與活動;
- 12. 本守則及內容,主辦單位保留一切最終解釋權及決定權。

80 CM

Height Limit